
HUOLTOTUNNELIN YLLÄPITOSIIVOUS  

(1 x viikko, keskiviikkoisin) 
 

 

 Pyyhi ovenkahvat ja 

tahrat ovista sekä ovien 

ikkunoista  

 

 Puhdista lattia 

yhdistelmäkoneella 

(harjalaikka) 

 

ovenkahva 

 

 

 
 Pyyhi reunat  

 

 

PYYKINLAJITTELUTILAN YLLÄPITOSIIVOUS    

(1 x viikko, keskiviikkoisin) 

 

 
 Tyhjennä roska-astiat  

 

 Pyyhi pyykinlajittelu-

pöydät ja ovenkahva  

 

 Pyyhi lattia  

 

 

 

 

 

 

 

roska-astia   

 

 

ovenkahva   


